

Title (en)

MEDICINE FOR THE TREATMENT OF VIRAL INFECTIONS OF THE EYE AND OTHER ORGANS.

Title (de)

MITTEL ZUR BEHANDLUNG VON VIRUSINFEKTIONEN DES AUGES UND ANDERER ORGANE.

Title (fr)

REMEDIE POUR LE TRAITEMENT DES INFECTIONS VIRALES DE L'OEIL ET D'AUTRES ORGANES.

Publication

EP 0039325 A1 19811111 (DE)

Application

EP 79901504 A 19791019

Priority

DE 7900123 W 19791019

Abstract (en)

[origin: WO8101102A1] The medicine for the treatment of viral infections of the eye and other organs made of antiviral substance, adjuvants and vehicles, further contains one or a plurality of known antibiotics, optionally in a separate preparation. The bacterial infections present besides viral infections may then be fought against by means of the antibiotic, thus preventing the formation of bacterial enzymes, such as hyaluronidase, which inhibit the formation of interferon in the cell. The presence of a bacterial infection before and/or during a viral infection may be revealed by the presence of bacterial enzymes before and during the viral disease.

Abstract (fr)

Le remede pour le traitement des infections virales de l'oeil et d'autres organes a partir de substance antivirale, d'adjuvants et vehicules, renferme en outre un ou plusieurs antibiotiques connus, le cas echeant dans une preparation separee. Les infections bacteriennes presentes a cote des infections virales, seront ainsi combattues grace a l'antibiotique, empêchant ainsi la formation d'enzymes bacteriens, comme l'hyaluronidase, qui inhibent la formation d'interferon dans la cellule. La presence d'une infection bacterienne avant et/ou pendant une infection virale peut etre mise en evidence par la presence d'enzymes bacteriens avant et pendant la maladie virale.

IPC 1-7

A61K 45/06; A61K 45/02; A61K 31/70

IPC 8 full level

A61K 9/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

A61K 9/0048 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR GB LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8101102 A1 19810430; DD 147005 A5 19810311; EP 0039325 A1 19811111; IT 1126570 B 19860521; IT 7928000 A0 19791207

DOCDB simple family (application)

DE 7900123 W 19791019; DD 21696679 A 19791116; EP 79901504 A 19791019; IT 2800079 A 19791207